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 1 פרטי כל

 2 

רוכברגר איציק  העיר:   -מר  לקראת  ראש  מליאה  חגיגית  ישיבה  את  לפתוח  מתכבד  אני   3חברים 

 4ולפני חג הפסח כמיטב המסורת. תמיד עושים ישיבות חגיגיות מחלקים תשורה צנועה לחברים כאן  

לאור ההישגים   גם את ההזדמנות כאן  נברך ומצאנו   5ומברכים אחד את השנייה לברכה של תיכף 

 6והתוצאות שמביאים לנו קבוצות כדורגל. כאן יושבת קבוצת כדורסל יושבים. פוטבול פה? קבוצות  

זה הספורט האמיתי   יודעים מה  וגביע. אתם  באליפויות.  גם  לרמת השרון שחיה  כבוד   7שמביאות 

 8עושה נחת. אני רוצה להודות לכל מי שעושה במלאכה הרבה שנים שפר זה אתה אחד מהם. ואנחנו  

 9 נשמח מה אני אגיד לכם. אנחנו נרים כוסית תיכף ענת בבקשה. 

 10אני רוצה להגיד ממה שאני שמחה שאתם מתארחים אצלנו פה וחשוב לי להגיד ככה    גב' ענת לין:

 11כמה דברים. קודם כל על הפוטבול מתוך בארבע שנים אחרונות תתקנו אותי אם אני מפקששת פה  

 12אליפויות. נכון ועכשיו. אני חייבת להגיד משהו שהוא    2ארבע שנים  אחרונות הגיעו לגמר מתוכם  

 13מאוד חשוב לנו ולי כמחזיקת תיק הספורט איזה שהיא מדיניות אנחנו רוצים שתהיה פה. שמעתי  

 14סיפור על ילד שהיה ילד מלא ולא מצא את עצמו באף ענף ספורט, בפוטבול פתאום הגודל שלו היה  

את   גם  למצוא  אותנו  ניקח  שאנחנו  חשוב  שמאוד  משהו  שזה  חושבת  ואני  יתרון.  שהוא   15איזה 

 16הילדים שלא מוצאים את עצמם באיזה בענפי ספורט טריוויאליים נקרא לזה ועדיין יכולים למצוא  

 17את המקום שלהם באיזה שהוא ענף ספורט באיזה שהיא קבוצה ולהרגיש חלק ועל זה תודה על מה  

 18שאתם עושים פה ואני מקווה שרק נרחיב את זה גם משיכת חבל יכול להיות. אולי במגוונים. זה  

 19    ענף ספורט שאני מוכנה.   

 20 גם הטובים ביותר הבאנו גם סייף אבל כרגע נשאיר כבוד לאגודה.   :עו"ד עידן למדן

 21 הממלכה של שפר אפשר לקרוא לזה ככה? גם יש לי.  גב' ענת לין: 

 22 ממלכה שמענו הרבה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23יש לי שני דברים חשובים להגיד. קודם כל שאצל אלון שפר במחלקה מי שלא יודע    גב' ענת לין:  

 24גם ילדים שלא נכנסים ל...יכולים למצוא עצמם משחקים כדורסל גם עד התיכון וגם עד הצבא נכון  

 25בקבוצות שיש משחקים ליגה לכל דבר. זה גם משהו שהוא אין אותו בארץ בהרבה מקומות. נכון  

 26שפר גם משהו שמאוד חשוב לנו זה עוד פעם המקום זה של ספורטאים שגם אם הם לא הטופ של  

בפעילות   עצמם  מוצאים את  של הספורט  בטופ  פעם  שעוד  גם  לנו  זה משהו שמאוד חשוב   27הטופ. 

ואת   מחדש  פעם  כל  לראות  כיף  שפשוט  הזאת  המופלאה  הקבוצה  ולגבי  תחרותית   28ספורט 

ופה הזמן   זה פשוט תענוג.  יערים עם הקהל שכל משחק אולם מלא   29הקהילתיות שקורת בקריית 



6.4.25מיום  14ישיבת מליאה מן המניין מס'   

 

 1להגיד שיש לנו פשלה כי אם הם ע ולים לליגת על אין לנו אולם בשבילם. אנחנו נעבוד על זה אני  

 2 מבטיחה אנחנו נעבוד על זה. כשיהיה לנו ליגת על יהיה לנו גם אולם ראוי שתוכלו לשחק בו. תודה.  

 3אני רוצה לברך את כולכם הספורט אני חושבת אני לא אחדש פה לאף    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

שפר   מדהים.  באופן  העיר  את  שמייצג  משהו  הוא  באמת  השרון  ברמת  שהספורט  דבר  שום   4אחד 

 5אתה מבחינת כולנו המגדלור של איך דברים צריכים להיות ואיך דברים צריכים לקרות  ומה זה  

 6וכל הספורטאים והספורטאיות ואיציק  ספורטיביות במיטבה אז תודה רבה על זה וגם לכם כמובן,  

 7אני חושבת שזו הייתה מחשבה נכונה לברך ביום הזה ולעשות להוקיר את ה קבוצות שלנו. ואנחנו  

מאחלים   ואנחנו  זה  את  ואומרים  חוזרים  שאנחנו  השנייה  השנה  זו  ולצערי  פשוטים  לא   8בימים 

שהם   הקבוצות  ואת  אוהבים  שהם  המשחקים  את  לראות  יוכלו  והם  בינינו  יהיו   9שהחטופים 

 10  אוהדים. ושיהיו לנו בשורות טובות אמן. בקרוב לכולנו ותודה רבה.  

 11בצדק או לא בצדק בכוונה או לא בכוונה בשנה ה אחרונה ענת דיברה על זה גם היום    :מר גיא קלנר

 12בהרמת כוסית באיזה שהיא צורה הספורט ברמת השרון קיבל מכה מסוימת כתוצאה מהליכים של  

שקרה.   מה  זה  אבל  כללי  באופן  או  הספורט  באגודת  או  הפעילות  בכלל  לפגוע  כוונה  הייתה   13לא 

אגודת   פעילות  לגבי  כוללת  תפיסה  הייתה  וג'  ב'  לבין  א'  בין  להפריד  יכולת  מחוסר   14כתוצאה 

כך   כל  לפעילות  נזק משמעותי  שנגרם  בחדר  כאן  לא אחת  עליו  דבר שהזדעקתי  ובכלל.   15הספורט, 

הבוגרים שלנו וכמובן קבוצות  ונוער  ונערים,  נערות  ודרך  ילדים  וכל כך מיוחדת מגילאי   16  מבורכת 

ברמה   וגם  קהילתית  ה  ברמה  וגם  העממית  ברמה  גם  בו  להתפאר  ספורט  לנו  יש  הענפים.   17בכל 

כמו   פוטבול  קבוצת  זמן.  של  אחת  פרספקטיבות  משני  לכם  להגיד  יכול  אני  והיום   18המקצועית. 

 19בקדנציה הקודמת עושה פה ראלי מטורף של הישגים ויכולות ותארים פשוט מדהים היום דיברתי  

עושים   וותיקים  יותר  כמובן  פה אנשים  יש  עם החבר'ה מהשחייה  זמן  דיברתי הרבה  לא   20במקרה 

של   בקבוצות  התרגשות  יש  למגרש.  שמגיעים  פעם  כל  להפתיע  מפסיקים  ולא  מדהימה   21פעילות 

 22הבוגרים. בכל הענפים שי פה ראלי שהולך לקרות עם כדור יד אני לא יודע איך הסתיים אבל אני  

 23   מקווה שהסתיים טוב כמובן. 

 24  לא ברור מאיפה זה בא.   :עו"ד עידן למדן

 25הפרספקטיבה השנייה שכיוון שהיום אני נמצא בעיר נוספת שהיא הרבה יותר גדולה    :מר גיא קלנר

 26והרבה יותר עשירה עדיין רמת השרון אין לה מה להתבייש היא חזקה בכל תחום באופן אבסולוטי  

זה   זה משהו  בלי קשר לתקציב העירייה  ובלי קשר ליחס התקציב,  לייחס האוכלוסייה   27בלי קשר 

דורון שלא   כל אגודת הספורט אריק  פשוט להוריד את הכובע. באמת קודם  זה   28תופעה מטורפת. 

הענפים   את  שמוביל  מי  כל  המאמנים  כל  הרכזים  המחלקות  מנהלי  כל  דורון  אריק  כרגע.   29נמצא 

פשוט   זה  השונות  במחלקות  ופעילים  מקצועיים  שחקנים  עצמם.  הפעילים  וכמובן   30המקצועיים 
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 1תחום להתפאר בו מבחינת ר מת השרון ואני מאחל לכולנו שנמשיך לקצור הישגים בכל התחומים  

 2בכל המינים בכל הגילאים וזה מה שקורה וכך זה צריך להמשיך לקרות ואני כמובן מצטרף לכך  

כל   וכמובן  בשלום  הביתה  יחזרו  שלנו  החיילים  שכל  לפני  ושמח  שלם  להיות  יכול  לא  חג   3ששום 

 4 החטופים יחזרו במהרה הביתה. תודה.  

לין:   ענת  הישיבה הזאת    גב'  להחרים את  סיעה שבחרה  פה  שיש  לי  חורה  להגיד מאוד  לי   5חשוב 

כי   בכבוד התושבים  זלזול  שזה  חושבת  אני  בכבוד התושבים.  מזלזלת   6באמתלה שהישיבה הזאת 

הנפלאים   שיגיעו  והספורטאיות  הספורטאים  את  לכבד  ולא  ולבוא  התושבים  זה  בעיר   7הספורט 

 8והנפלאות שעובדים מאוד קשה בשביל ההישגים האלה. אני חושבת שזה הזלזול הגדול ורק נותר  

 9 לי להצטער על זה.  

 10רק חשוב להגיד לצופים שאנחנו מחכים לנערות שבדיוק לפי חצי שעה  :   גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 ניצחו ואנחנו מחכים שהם יגיעו. כן  

 12ערב טוב לכולם. נפגשנו היום בצהריים בהרמת כוסית לא סתם אמרתי הרבה    מר יעקב קורצקי:

 13ורט כי זה מקום שעושה לכולם נחת. לא מסתיר  חברי מועצה באים להרמת הכוסית באגודת הספ

 14את זה זה התיק שהכי אהבתי תיק הספורט. אני גם בא מהספורט ואני מחובר מאוד למה שקורה  

אני   וקבוצת פוטבול שלנו  יש לנו המון מלגות מה שגיא אמר  וגם בנים  גם בנות   15פה בכל הספורט 

אינטל  צריך  זה  במשחק  הייתי  הברית  בארצות  הייתי  הפוטבול  במשחק  כל  ימאוד  עם   16גנציה  

 17רמת על אין דברים כאלה קודם כל צריך להיות אתלט  האגרסיביות תדע שיש כבוד שזה מדהים.  

 18ברמת על אינטליגנציה ברמה של טייס. הכל על הסנטימטר על השנייה זה רק כל התרגילים אתה  

 19   צריך לסיים אוניברסיטה. מי שעוקב אחרי הספורט הזה זה באמת.  

 20 הלכת לשם וגמרת בכדורגל.   :עו"ד עידן למדן

 21 יעקב אוניברסיטה טייס פוטבול, מה?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 נטפליקס על.   מר יעקב קורצקי:

 23 לא מבינה בזה כלום סתם צוחקת.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 מה כולל במשחק פוטבול.   מר יעקב קורצקי:

 25 אני צוחקת כי אני לא מכירה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

קורצקי: יעקב  ומחייב    מר  בר  שור  רודף אחריך  השנייה   26זה משהו מדהים. אתה מפספס במאית 

 27אותך. שמאל של השמאל מביאים לך אנשים של מאה שמונים קילוגרם עם עוצמות אדירות אם  

 28אתה לא מתועד ולא מתוזמן אתה גמרת. עכשיו. נעבור על הקבוצה האהובה עלי אני אוהד כמעט  

חושב שבתקציב  אני  לכם  אני מצדיע  את  שיש  טוב  סל  כל  ואני  בשלישי  היינו  אני  בוועדה   29ישבתי 

קבוצה   קבוצות.  משתי  חוץ  ממקום  בארץ  שיש  שוויונית  הכי  הזאת  הליגה  האחרונים  בין   30אנחנו 
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 1אחת אפילו קבוצה לפני אחרונה ניצחה אותם. מגדל העמק ניצחו אותנו. אני חושב שהיתרון של  

 2 ?  גם פה אתם מפריעיםרמת השרון 

 3 מדברים ביחד  

 4להגיד לשפר זה אגדה ומה שאתה עושה מחלקות הנוער והילדים שלנו שמגיעים    מר יעקב קורצקי:

 5הם מפארים את כל ה יחידות הכי מובחרות של הצבא. יש כאלה שחקנים שמסמנים אותם והם  

לגיל   מגיעים  בהם  משקיע  לשרת    18אתה  הולכים  אנחנו  אומרים  הם  שלהם  ערכית  ה   6והחלטה 

 7שירות מלא ולתת את מה שאנחנו צריכים כל זה הם ספגו מגיל שש שבע באגודת הספורט שלנו. כן  

 8גם הקמנו קבוצה ..כמו שענת אמרה לילדים שלא יצאו החוצה כי הם מאוד אוהבים את משחק.  

 9זה לא פחות חשוב מהגביע. שאני באתי למשחק בגביע וירדתי למגרש. רציתי את אני שלושים שנה  

 10 אחרי הקבוצה  

 11 מדברים ביחד  

 12היתרון שלנו השנה ואנחנו הולכים לעשות השנה משהו שבאמת יפה אני רואה    מר יעקב קורצקי:

 13את הליגה. יתרון אדיר קבוצות יש לנו את המאמן הכי טוב בארץ אני אומר לכם הוא נשאר פה רק 

יודע מה מדברים עליו בחוץ.   יודע. הוא גם  בגלל שזה רמת השרון. אלף אחוז אני  גם אתה   14ושפר 

 15 מאמן את הנוער שנים. 

 16 מי גיא?    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

קורצקי: יעקב  חצי    מר  להגיד  רוצה  לא  ואני  הבוגרים  את  ומאמן  הנוער  את  מאמן  הוא   17גיא. 

 18התנדבות. זה אפילו יותר מחצי התנדבות כי הוא יכול להרוויח הרבה יותר כסף. גיא קנטור אגדה  

עם   תיכנס  תיכף  גלית  ישראל.  במדינת  גבוהות  הכי  ברמות  ששיחק  שחקן  הוא  ארצית.   19ברמה 

 20הבנות. היום הייתי לנחם אותה סבתא שלה נפטרה ישבתי לדבר איתה עשר דקות רבע שעה. אני  

עברה   היא  מה  יודע  ואני  ככדורסלנית.  שלה  מעריץ  אני  שנתון.  אותו  הספר  בבית  איתה   21גדלתי 

 22מלמטה של למטה ומה שהיא עושה פה ברמת השרון מועדון הכי גדול בארץ מכניסה לרמת השרון  

ואנחנו מתמודדים עם   וזה קבוצה שאין סוף כסף  ירושלים  גם התמודדה   23חמישים אלף תושבים. 

זה לא   כולם.  אנחנו מביסים את  העיניים אנחנו רמת השרון הקטנה    24מסתכלים לכולם בלבן של 

 25סתם. זה לא סתם. יש פה השקעה. יש פה חשיבה. יש פה אסטרטגיה ואנחנו נבחרי הציבור צריכים  

 26להעצים את זה לתת את התנאים הכי טובים. זה נחת שלנו. אני א מרתי ואני אגיד את זה עוד פעם  

אסיים   של  אני  הספורט  כעיר  עצמנו  את  למתג  צריכים  אנחנו  שלנו  העיר  של  הראייה   27ההשקפה 

 28 מדינת ישראל. נראה לי שזה הדבר הכי ראוי לעיר הזאת.  



6.4.25מיום  14ישיבת מליאה מן המניין מס'   

 

 1אני ברשותכם רוצה לומר תודה גדולה על הכבוד שאתם עושים   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2קודם כל לעצמכם. אחר כך לעיר. אנחנו יושבים פה ואתם עושים את העבודה הקשה תודה גדולה  

 3 לכל מי שעוסק במלאכה זה לא מובן מאליו. בוא נרים כוסית.  

 4הזכירו את השם שלי הרבה פעמים קודם כל תודה רבה שהזמנתם אותנו. ולא מובן    אלון שפר:מר  

 5מאליו. הרבה כבוד שמזכירים את השם שלי לי חשוב להגיד שיש פה צוות מאמנים לא רק הבוגרים  

של   הזאת  הצלחה  .כל  עושים  שהם  מה  ברמת  פה  לפני  הרבה  עם  נדיר  צוות  הנוער  מחלקות   6גם 

 7המועדון. כל המאמנים במאה אחוז יש פה צוות של חמישים מאמנים בערך. מאה אחוז גדלו פה.  

 8התחילו פה מגיל כיתה א' ב' צמחו איתנו אותם כילדים שאנחנו רוצים שהם מאמנים פה והם יצאו  

שבראש   גיא  כולל  אחוז  במאה  אנחנו  חזרה  אותם  גייסנו  חזרו  מאמנים  לקורס  יצאו   9התגייסו 

 10הפירמידה המאמנים עד המאמן האחרון כולם גדלו פה זה בעיני הדבר הכי יפה. תודה. גם אורי בן  

 11חיים הוא היה מנהל כדורסל פה לפני החלפתי אותו. הוא גדל מכיתה א' הוא הקים הרבה דברים.  

לנו קפטן חמש   גם רוצה להגיד שיש  זה לא מובן מאליו. אני  רוצה להגיד תודה   12כמובן אריק אני 

 13שנים איתנו. זה בן בית שלנו שחקן בוגרים בעיר הזאת. והוא סמל הוא לא רק מודל חיקוי הוא גם  

 14מודל חיקוי זה בעצם המילה. ולכן חבר'ה. אני מאוד מכבד. מאוד אוהב אני שמח. אנחנו צריכים  

לנו   אין  אמרה  ענת  סתם  לא  זה  להצליח  בשביל  קשה  מאוד  עובדים  אנחנו  שלהם.  התמיכה   15את 

 16מתקן אנחנו רוצים פה מתקן בליגת על אנחנו רוצים אופק קדימה יש לנו פה במחלקה שלי אלף  

נעים.   לא  שאפילו.  במקומות  אפילו  מתאמנים  וילדים  הארץ.  בכל  הזוי  מספר  זה  ילדים   17מאתים 

 18אנחנו רוצים את התמיכה. אנחנו יודעים שאתם עושים הכל. אין לנו ספק. מקצצים לא מקצצים  

נכנס לפה אני לא אוהב את הבניין פה בכלל. לא אוהב לבוא לפה אני נשאר במשרד שלי    19אני לא 

 20שמה אבל אנחנו צריכים אתכם מכל הלב. גם אם זה כלכלית וגם אם זה מתקנים גם אם זה הכל. 

וספורט    21אני לא אומר את זה סתם זה ילדים שלנו הספורט. חינוך אנחנו נקראים המרכז לחינוך 

 22וזה חינוך מעבר להצלחה מעבר לגביע. וזה המסר שלי פה אני מודה אני לא אומר אני רוצה להגיד  

 23 תודה על הכל. ונשתה לחיים. 

 24 לחיים. תודה.    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 ברוך אתה ה' אלוהינו מלך העולם בוא פרי הגפן. אמן. לחיים. חג שמח.  מר יעקב קורצקי:

 26אני חושב גם מהצד של בשנים אחרונות גדל במחלקה בכדורסל אני יכול להגיד מבין   עו"ד שחר:

 27השחקנים הצעירים נקרא לזה אין מקום אין צורך. אני חושב שאין מקום אחר שיכולתי להתפתח  

 28פה כבן אדם. ואני עד היום זוכר את כיתה י' שאלון לקח אותי אנשים לא יודעים אתה אומר עורך  

 29דין וזה כל הייתי ילד מגמגם חסר ביטחון כולנו מכירים אותו אישית. איציק היה ראש העיר אני  

המקום   זה  הספורט  אגודת  הספורט  כאילו  בשכבה  גדלתי  וגם  ולמדן  וקלנר  קורצקי  את   30מכיר 



6.4.25מיום  14ישיבת מליאה מן המניין מס'   

 

 1שהביא אותי אל מי שאני היום אין דרך אחרת להגיד את זה ואני חושב שיש המון ילדים אולי לא  

את   אולי    40משחקים  במשחק  חושב    20דקות  אני  אבל  דאבל  דאבל  עושים  לא  ואולי   2נקודות 

 3שלאגודה יש ערך מוסף בין אם זה אריק בין אם זה אלון בחיים שלי וכמוני יש עוד ילדים אחרים  

 4שחשוב מאוד שאנחנו מציינים את ההישגים הקבוצתיים לא נשכח בעיני לפחות האגודה היא בית  

 5להרבה מעבר לעניינים נקרא לזה ההישגיים. קודם כל זה דרך חיים. הספורט להגיד תודה לכל מי  

 6 שפה.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ממטה  ראש  אותה  רכשנו  למעשה  היא  לפסח  ההגדה  את   7נחלק 

לשוב   לכולם  נאחל  ובאמת  הזאת.  ההגדה  בתוך  המשפחות  של  אמירות  כמה  גם  ויש   8החטופים 

 9הביתה בשלום. אמן. אתמול, עכשיו זה חייב להיגמר הדבר הזה ואני רוצה עוד פעם לאחל לכולם  

 10למשפחות לנו חברי המועצה. השחקנים, מאמנים. כל תושבי רמת השרון ובכלל קצת אהבת חינם  

 11 לא תזיק. ושיהיה חג שמח לכולם.  

 12 




